

ions affecting their own Meteorological Service, but shall not have the right to vote.

- (c) Regional Associations shall meet as often as necessary. The time and place of the meeting shall be determined by the Presidents of the Regional Associations in agreement with the President of the Organization.
- (d) The functions of the Regional Associations shall be:
- (i) To promote the execution of the resolutions of Congress and the Executive Committee in their respective regions;
  - (ii) To consider matters brought to their attention by the Executive Committee;
  - (iii) To discuss matters of general meteorological interest and to coordinate meteorological and associated activities in their respective regions;
  - (iv) To make recommendations to Congress and the Executive Committee on matters within the purpose of the Organization;
  - (v) To perform such other functions as may be conferred on them by the Congress.
- (e) Each Regional Association shall elect its President and Vice-President.

## PART IX

### Technical Commissions.

#### Article 19

- (a) Commissions consisting of technical experts may be established by the Congress to study and make recommendations to the Congress and the Executive Committee on any subject within the purposes of the Organization.
- (b) Members of the Organization have the right to be represented on the Technical Commissions.
- (c) Each Technical Commission shall elect its President and Vice-President.

sur les questions qui concernent leur propre Service météorologique, mais il n'ont pas le droit de vote.

- (c) Les Associations Régionales se réunissent aussi souvent qu'il est nécessaire. La date et le lieu de réunion sont fixés par les Présidents des Associations Régionales avec l'assentiment du Président de l'Organisation.
- (d) Les fonctions des Associations Régionales sont les suivantes:
- (i) encourager l'exécution des résolutions du Congrès et du Comité Exécutif dans leurs régions respectives;
  - (ii) examiner toute question dont elles seraient saisies par le Comité Exécutif;
  - (iii) discuter de sujets d'intérêt général et coordonner, dans leurs régions respectives, les activités météorologiques et connexes;
  - (iv) présenter des recommandations au Congrès et au Comité Exécutif sur les questions qui relèvent de la compétence de l'Organisation;
  - (v) assurer toutes autres fonctions qui pourraient lui être confiées par le Congrès.
- (e) Chaque Association Régionale élit son Président et son Vice-Président.

## PARTIE IX

### Commissions Techniques.

#### Article 19

- (a) Des commissions composées d'experts techniques peuvent être établies par le Congrès pour étudier toute question relevant de la compétence de l'Organisation et présenter au Congrès et au Comité Exécutif des recommandations à ce sujet.
- (b) Les Membres de l'Organisation ont le droit de se faire représenter dans les Commissions Techniques.
- (c) Chaque Commission Technique élit son Président et son Vice-Président.